
 

AFDELING 20 

Internt bestyrelsesmøde hos Leif den 9. August 2017 

Til stede var Leif (formand), Lis, Ebbe og Anette (suppleant) 

 

 

 

Udskiftning af vinduer i nr. 13-31 

   Arbejdet er nu påbegyndt i nr. 23 som prototype for arbejdet med udskiftningen af 

vinduerne og supplerende vinduer i nogle af husene. De pågældende beboere vil 

løbende blive informeret om, hvornår det bliver deres tur. Der kan træffes aftale med 

Ebbe i nr. 23 om besigtigelse af arbejdet.  

 

 

Forslag til fælleshus 

   Afdelingsbestyrelsen har løbende diskuteret problemer omkring udlejningen af visse 

boligtyper. Især har det løbende vist sig, at nr. 22C har været en såkaldt 

gennemgangsbolig. Den er dog i øjeblikket udlejet. 

Vi har alligevel på grund af boligens beliggenhed og de gener den løbende har medført 

for naboerne besluttet at fremlægge et forslag på det kommende afdelingsmøde om at 

gøre huset til et fælleshus for hele afd. 20. 

Huset er umiddelbart indrettet med mulighed for udlejning af værelser på 1. sal til 

beboere, som har familie på besøg. Stueetagen kan uden videre benyttes til fælles 

aktiviteter som f.eks. madklub, kortklub, musikaftener, byttecentral og meget andet. 

Såfremt der er stemning på afdelingsmødet for det, vil vi gå videre med ideen i NAB for 

at få belyst økonomien og juraen i projektet. 

 

 

Udvendige bygningsarbejder 

   Det blev på mødet vedtaget at udskifte de gamle udvendige lamper på stien til nr. 12 

– 16. 

 

Afdelingsmødet den 7. september på Nørherredhus 

   Bestyrelsen opfordrer beboerne til at møde op især fordi det har været småt med 

fremmødet de sidste par gange.  V i skal især tage stilling til en ny aftale med Stofa og 

om vi ønsker et Fælleshus i bebyggelsen.  

 

10. August 2017/Ebbe 

 

 


